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Zgodnie z art. 24 ust. 3 i 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 
2023 r. poz. 40 z późn. zm.) składam zapytanie w sprawie: strefy płatnego parkowania.

Szanowna Pani Wójt,

w udzielonej przez Panią odpowiedzi pismem z dnia 27.12.2023 r. znak pisma 
ORG.003.19.2023.0RV na moje pytania stwierdziła Pani, że, cyt: „ze względu na brak 
ostatecznych ustaleń z zarządcą drogi powiatowej w tej sprawie, brak jest możliwości 
udzielenia dokładnych, czy ostatecznych informacji na zadane pytania".

Nie podzielam Pani zdania w udzielonej odpowiedzi, gdyż niewątpliwie ul. Lotnicza jest drogą 
powiatową, jednakże przypomnę, że na wspólnym posiedzeniu komisji stałych w dniu 
5.12.2023 r. temat SSP w Sianożętach był omawiany i w trakcie dyskusji stwierdziła Pani jak 
i Pan Dyrektor GOSiR, że robiliście Państwo takie wyliczenia i szacunkowe koszty utworzenia 
na ul Lotniczej SSP oraz, że jest to duży koszt i się nie opłaca. Wypowiadała się Pani wraz 
z Dyrektorem na temat oznakowania, parkometrów, zmiany organizacji ruchu, kosztów itp. 
Więc macie Państwo wiedzę na zadane przeze mnie pytanie nr 1.
Pytania 2, 3, 4 dotyczy dróg gminnych i jakie ulice można byłoby włączyć do SPP 
a w konsekwencji jakie byłyby koszty utrzymania ? Jeżeli nie ma propozycji włączenia ulic 
gminnych do SPP albo jest to takiej odpowiedzi nie otrzymałem.
Odnośnie pytania nr 5 i 6 jest zdumiony z powodu braku odpowiedzi. Skoro złożyła Pani 
wniosek do budżetu o przekazanie środków na wybudowanie parkingu wspomnianego w pkt 
5 to zakładała Pani jakąś ilość miejsc parkingowych a co za tym idzie oszacowanie kosztów 
wnioskowanych w pkt 6.
W związku powyższy wzywam Panią do udzielenia odpowiedzi na moje poniższe pytania 
w trybie pilnym.
Dodatkowo proszę o odpowiedź na pytanie nr 7.



1. Proszę o informację jaki będzie koszt zmiany organizacji ruchu na ul. Lotniczej w 
celu włączenia jej do strefy płatnego parkowania (SPP) ?

2. Jakie ulice w Sianożętach można włączyć do strefy SPP i jaki będzie koszt 
włączenia tych ulic ? Proszę o informacje do, każdej z zaproponowanych ulic 
oddzielnie.

3. Ile powstałoby nowych miejsc parkingowych wynikających z ww pytań oraz jaki 
byłby szacunkowy przychód z całości zajętych miejsc w okresie 1.06. -  31.08. ? 
Proszę o informacje do, każdej z zaproponowanych ulic oddzielnie.

4. Jaki będzie szacunkowy koszt utrzymania SPP Sianożętach w okresie 1.06. -  
31.08. ? Proszę o informacje do, każdej z zaproponowanych ulic oddzielnie.

5. Ile powstanie miejsc postojowych na parkingu k/placu zabaw przy ul Kwiatowej, 
czy parking będzie włączony do SPP ?

6. Zakładając, że parking z pyt. 5, będzie włączony do SSP to jaki będzie szacunkowy 
koszt utrzymania parkingu w okresie 1.06. -  31.08. oraz jaki byłby szacunkowy 
przychód z całości zajętych miejsc ?

7. Kiedy i ile zwracała się Pani do zarządcy o zgodę na utworzenie SPP na ul. 
Lotniczej ? Proszę o kopię pism.
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